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Abstract (en)
The pallet (0) has a base (1) including two folding boards (2a, 2b) articulated between a folded position parallel to two opposite edges of the
base and an unfolded position perpendicular to a plane parallel to the base. A splash plate (4) is movable to allow the pallet to be in a deployed
configuration in which the boards and the splash plate are unfolded, and a shipping configuration in which boards and the splash plate are folded up
on the base plate. A double latch fixing system (5) fixes each board at the splash plate when the pallet is in the deployed configuration. The pallet
includes an identification device having a radio frequency identification (RFID) antenna or a bar code.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une palette (0) repliable, caractérisée en ce qu'elle comprend au moins une embase (1) rectangulaire aux bords de
laquelle sont articulés : - deux ridelles repliables parallèlement à deux bords opposés de l'embase (1), et, - un dosseret (4) repliable parallèlement à
un autre bord de l'embase (1), pour permettre à la palette (0) de se déployer ou se rétracter au moins entre, d'une part une configuration déployée
de travail dans laquelle les ridelles et le dosseret (4) sont dépliés perpendiculairement à un plan parallèle à l'embase (1) et, d'autre part, une
configuration de transport dans laquelle les ridelles (2a, 2b) et le dosseret (4) sont repliés sur l'embase (1).
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